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Protokół Nr XXXV  

z Obrad XXXV Sesji Rady Gminy Giby 

w dniu 29 listopada  2022 roku    

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000 

Sesja zakończyła się godz. 1136 

Obrady toczyły się w sali konferencyjnej Urzędu gminy Giby 

W obradach udział wzięło: 
- 14 radnych (lista obecności w załączeniu) 

- 18 sołtysów (lista obecności w załączeniu) 

Proponowany Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXIV Sesji Rady Gminy Giby z dnia  4 listopada 2022 

roku. 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2022 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby  

na lata 2022-2034r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Giby na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby 

na lata 2023-2034 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie 

za ochronne lasy położone na terenie Gminy Giby i będące w zarządzie Nadleśnictwa 

Pomorze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2023-2026. 

12. Wolne wnioski.  

13. Sprawy różne.  

14. Zamknięcie obrad. 

 

Proponowany porządek obrad może ulec zmianie. 

 

Do pkt. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Przewodniczący Rady Gminy Giby  – Cezary Jan 

Czarniewski wypowiadając klauzulę „Otwieram obrady XXXV Sesji Rady Gminy Giby”. Na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Pan Przewodniczący powitał 

wszystkie osoby uczestniczące w obradach Panie i Panów Radnych  Pana Wójta Roberta 

Bagińskiego, Sołtysów z terenu naszej gminy. Panią Skarbnik Alicję Sztabińską pracowników 

obsługi biura Rady Panią Dorotę Radzewicz i Przemysława Radosława Krzywickiego. Za 

pośrednictwem mediów wszystkich mieszkańców. Zgodnie z art. 21 ust 2b ustawy o samorządzie 

gminnym posiedzenie jest utrwalane za pomocą urządzenia rejestrującego.  

Przewodniczący poinformował, iż należy zdjąć z porządku obrad dwa punkty tj. Podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Giby na 2023 rok oraz uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Giby na lata 2023-2034 ponieważ nie 

otrzymaliśmy opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Przewodniczący poinformował, aby do porządku obrad dodać następujące punkty: 
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1.  Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sejneńskiemu  

2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie umowy dzierżawy części 

nieruchomości Nr 866 obręb Giby.  

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Giby na rzecz Powiatu Sejneńskiego.  

4. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta.  

5. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Giby do EUROPEJSKIEGO 

UGRUPOWANIA WSPÓŁPRACY TERYTORIALNEJ Pn. „ Polsko- Litewski 

transgraniczny obszar funkcjonalny” z ograniczoną odpowiedzialnością. 

6. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub  zarządzającym  jest Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania  

z przystanków.  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXI.167.2021 Rady Gminy Giby z dnia 14 

maja 2021r. w sprawie zapewnienia warunków osiedlenia się na terenie Gminy Giby 

rodziny repatriantów z Kazachstanu.  

 

Do pkt. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XXXV  Sesji Rady Gminy Giby. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXIV Sesji Rady Gminy Giby z dnia  4 listopada 2022 

roku. 

4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych (składane w formie papierowej).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Giby 

na lata 2022-2034. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie 

za ochronne lasy położone na terenie Gminy Giby i będące w zarządzie Nadleśnictwa 

Pomorze. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2023-2026. 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sejneńskiemu  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie umowy dzierżawy części 

nieruchomości Nr 866 obręb Giby.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Giby na rzecz Powiatu Sejneńskiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Giby do EUROPEJSKIEGO 

UGRUPOWANIA WSPÓŁPRACY TERYTORIALNEJ Pn. „ Polsko- Litewski 

transgraniczny obszar funkcjonalny” z ograniczoną odpowiedzialnością. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub  zarządzającym  jest Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania z 

przystanków.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI.167.2021 Rady Gminy Giby z dnia 

14 maja 2021r. w sprawie zapewnienia warunków osiedlenia się na terenie Gminy Giby 

rodziny repatriantów z Kazachstanu.  



Protokół Nr XXXIV .2022  z  XXXIV Sesji Rady Gminy Giby  z dnia 29  listopada 2022r.                      
Strona 3 

17. Wolne wnioski. 

18. Sprawy różne.  

19. Zamknięcie obrad 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, -Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu obrad z XXXIV  Sesji Rady Gminy Giby z dnia 4 listopada 

2022 roku. 

Wszyscy radni otrzymali i zapoznali się z protokołem z XXXIV Sesji Rady Gminy Giby z dnia 

4 listopada 2022 roku. Nikt nie miał zastrzeżeń. 

Przebieg głosowania : „za”-12 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Czarniewski Cezary Jan, 

Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  Jadeszko Mieczysław Jan, Matulewicz Kamil, 

Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław), „Wstrzymujących się”-

3 (Bondzio Ryszard, Jadeszko Piotr, Ludorf Anna) głosów, „Przeciw”- 0 głosów 

Zgodnie z wynikiem głosowania Przewodniczący stwierdził, że protokół  obrad z XXXIII Sesji 

Rady Gminy Giby z dnia 28 września 2022 roku  został przyjęty. 

 

Do pkt. 4. Wystąpienie Wójta Gminy Giby i sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Głos zabrał Wójt Gminy Giby Pan Robert Bagiński. Przywitał wszystkich zebranych gości. 

Ostatnia sesja odbyła się 4 listopada 2022 roku zostały dokonane następujące rzeczy: 

- odbył się 11 listopada marsz niepodległości. Osobom biorącym udział w marszu pan Wójt 

złożył podziękowania i zwrócił się z prośbą o udział w kolejnym roku.  

- został powiększony oraz doświetlony  mural na hali sportowej w Gibach. Dodano dwa zdjęcia. 

Pan Wójt złożył podziękowanie dla Stowarzyszenia za organizację i dofinansowanie tego. 

- niedługo rozpocznie się sprzedaż węgla na terenie naszej gminy. Pan Wójt zobligował Panią 

Kierownik aby przyspieszyć tą procedurę zakupu węgla. 

- Pan Wójt wspólnie z radną  Panią Małgorzatą Andrejczyk uczestniczył na sesji Rady Gminy 

Sejny w dniu 28 listopada 2022 roku. Powodem uczestnictwa była prośba skierowana do  Rady 

Gminy Sejny oraz Pana Wójta o połączenie tej drogi która jest budowana w miejscowości Kukle 

z drogą krajową. Niezbędne jest wykonanie odcinka na gminie Sejny chodzi o niespełna ½ km. 

Wstępnie było widać, że rada się przychyla. Następnie musi to wykonać wójt w jakim okresie 

zostanie to wykonane to nie wiadomo chcielibyśmy aby to było jak najszybciej. Również 

zwrócono się o wykonanie odcinka drogi od ośrodka turystycznego w Kuklach tj. od Pana 

Modzelewskiego w kierunku tzw. Młynka ta droga jest w bardzo opłakanym stanie. Ludzie mylą, 

że jest to droga która jest na terenie naszej gminy. Zostały przedstawione propozycje jak to 

rozwiązać. Gmina Sejny nie zostaje sama padła deklaracja od strony samorządu Giby, iż jest w 

stanie pomóc. Pani Radna Małgorzata Andrejczyk wystąpiła z propozycją aby  to wykonać ze 

środków własnych z racji tego gdyż te firmy są i budują drogę na terenie gminy Giby to ten koszt 

tego 0,5 km.  będzie tańszy koszt z racji tego iż są maszyny i sprzęt.  

- 21 listopada została podpisana umowa  Wojewodą Podlaskim na otwarcie linii publicznej do 

dowozu dzieci do szkoły. W grudniu zostanie ogłoszony przetarg. Poprawi to komunikację linia 

będzie od śtudziany Las, Tartaczysko, Gulnin. W Głębokim Brodzie powstanie przystanek 

następnie będzie jechał do Frącek i później do Gib. Z tego będą mogli korzystać również 

mieszkańcy ale osoby starsze. W okresie wakacyjnym nie będzie kursował autobus z racji tego 

iż jest to linia dowożąca dzieci do szkoły. Dzieci starsze, które uczą się w Sejnach będą mogły 

się przesiać w Gibach i dalej jechać autobusem z innej linii. Pan Wójt zachęcił do korzystania z 

autobusu. Ta linia zostanie uruchomiona od stycznia.  

- Nadal są prowadzone remonty dróg w miejscowości Białorzeczka, Kukle, Krasne w Zelwie 

wycinane są zakrzaczenia. Prace są wykonywane od strony miejscowości Stanowisko. W tej 
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chwili prace utrudnia zima. Zostaną wznowione gdy pozwoli na to pogoda.  

- odbył się przetarg na odbiór śmieci z terenu gminy. Prawdopodobnie stawki wzrosną za odbiór. 

Zostaną wprowadzone nowe rozwiązania będzie zastosowana forma odzysku. Na zachodzie i 

południu Polski to się sprawdza.   

- w następnym roku jest planowana pomoc rolnikom w odbiorze folii. Jeśli nie będzie pomocy z 

NFOŚ to ta  pomoc zostanie udzielona z budżetu gminy. Nie możemy zostawić rolników bez 

pomocy.  

- zostało sporo wydanych błędnie decyzji podatkowych poprzez nieopatrzenie lub jakieś inne 

czynniki nie zależne od wójta. Jeśli ktoś miałby błędnie wydaną decyzję czy podatek wzrósłby 

podatek  nie z racji tego iż zwiększyła się kwota podatku  tylko z jakiś innych omyłek to proszę 

się zwrócić do UG te decyzje będą prostowane w formie autokorekty zanim się  napisze 

odwołanie do SKO. Zostanie potłumaczone jak to się robi. Pan Wójt apeluje aby przyjść do 

urzędu i poinformować najpierw nie do końca jest wiadome które to decyzje błędnie wydane, 

ale takowe są.  

- Pan Wójt podobnie jak w latach ubiegłych zwrócił się z prośbą do sołtysów i radnych  

o wytypowanie po dwie rodziny do jednorazowej do takich paczek żywnościowych. Proszę te 

informacje przełożyć do 12 grudnia w sekretariacie telefonicznie czy też osobiście.  

Pan Wójt podziękował za wystąpienie.  

 

Do pkt. 5 Interpelacje i zapytania radnych(składane w formie papierowej). 
Nie wpłynęła żadna interpelacja czy zapytanie do radnych. 

 

Do pkt. 6 . Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Giby na 2022 r.   
Pan Przewodniczący poinformował, iż wszystkie uchwały były analizowane przez Rade Gminy 

Giby podczas prac komisji  

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14  radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, -Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr  XXXV.260.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Giby na 2022 rok. 

 

Do pkt. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Giby na lata 2022-2034. 
W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14  radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, -Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.261.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29  listopada 2022 r. w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Giby na lata 2022-2034. 
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Do pkt. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze  

o uznanie za ochronne lasy położone na terenie Gminy Giby i będące w zarządzie 

Nadleśnictwa Pomorze 

  

Głos zabrał Pan Wójt wyjaśnił, iż jest to kolejna forma przyrody i zaapelował do radnych aby 

podjąć tą uchwałę tzn. zaopiniować w sposób negatywny. Mamy dużo form przyrody. W tej 

chwili nie utracimy dochodu z racji tego że tak stanowi ustawa o lasach czy inne rozporządzenia , 

ale nikt nie da gwarancji że za jakiś czas zostanie to zmienione. Z drugiej strony te formy są 

wystarczające. Również tam pojawił się zapis w tym projekcie że w szczególnych przypadkach 

będzie możliwość zakazu wstępu ludziom do lasu. Pan Wójt stwierdził, że jest tyle tych 

obostrzeń widać co się dzieje na drogach leśnych sami Państwo widzą co się dzieje  

interweniowaliście do Wójta. Są zakazy wjazdu samochodem to wygląda tak , że nasze drogi 

gminne są rozjeżdżane nie mamy współpracy nie mamy dofinansowania, która wcześniej była. 

Mam Wójt na myśli Nadleśnictwo Głęboki Bród i przez pierwsze dwa lata Nadleśnictwo 

Pomorze a  w tej chwili drogi są niszczone. Stawiamy tonaże które nie są respektowane. My 

doskonale wiemy, że jak jest susza to nie należy wchodzić do lasu, wjeżdżać, nie palić ognisk. 

Każdy z nas jest człowiekiem myślącym. Dość tych zakazów abyśmy byli dalej krępowani nasze 

swobody obywatelskie i dlatego Pan Wójt apeluje aby podjąć uchwałę w takiej treści jak jest tu 

przedstawiona.  

   W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14  radnych 

udział wzięło 14 radnych. 

 

Przebieg głosowania : „za”- 13 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel Zenon, Motuk 

Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 1 głos (Piotr Jadeszko), „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.262.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29  listopada 2022 r. w sprawie 

zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Pomorze o uznanie za ochronne lasy położone na 

terenie Gminy Giby i będące w zarządzie Nadleśnictwa Pomorze 

 

Do pkt. 9.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2023-2026. 

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14  radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, -Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.263.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wsparcia Rodziny na lata 2023-2026.  

 

 
Do pkt. 10. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Sejneńskiemu.  

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14  radnych udział 



Protokół Nr XXXIV .2022  z  XXXIV Sesji Rady Gminy Giby  z dnia 29  listopada 2022r.                      
Strona 6 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.264.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sejneńskiemu.  

 
Do pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie umowy dzierżawy 

części nieruchomości Nr 866 obręb Giby.  
Pan Wójt wyjaśnił, iż chodzi o wydzierżawienie gruntu przy przystanku w Gibach tam zostanie 

ulokowana stacja ładowania pojazdów elektrycznych. Uzyskaliśmy dofinansowanie w 100% z 

takiego konkursu. Z tego konkursu powstaną trzy stacje ładowania pojazdów elektrycznych w 

Suwałkach, Gibach i Suchowoli. Będzie można  swobodnie dojechać z Białegostoku 

samochodem elektrycznym. Wójt myśli, że to bardziej dla turystów   Zgodnie z przepisami 

potrzebna jest zgoda, żeby firma mogła dysponować gruntem. Gmina też z tego tytułu będzie 

miała z tego jakieś profity. Będzie to rabat czy ładowanie dla mieszkańców po rabacie czy dla 

gminy jakaś bonifikata. Środki zostaną wykorzystane przez gminę w odpowiedni sposób. Na 

tym zakończył wypowiedź i podziękował.   

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.265.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada  2022 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zwarcie umowy dzierżawy części nieruchomości Nr 866 obręb Giby. 

 
Do pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Giby na rzecz Powiatu Sejneńskiego. 

Pan Wójt zabrał głos w tej sprawie powiedział, iż jest to kwestia uregulowania własności w 

związku z przebudową dróg, które planujemy czy też w kierunku Berżnik czy też inne drogi na 

Strzelcowiznę bo pojawiła się taka propozycja ale bardzo to zależy też od Nadleśnictwa Głęboki 

Bród ile oni dofinansują na przebudowę tej zniszczonej drogi w kierunku Strzelcowizny. 

Zobaczymy ile to wyjdzie. My chcemy to uregulować chcemy też pewne grunta pozyskać od 

starostwa. W gminie to decyduje rada i wójt wykonuje uchwałę. W starostwie potrzebna jest 

zgoda Wojewody. Wystąpiliśmy o grunt, który chcemy zagospodarować we  Frąckach tj. boisko 

po byłej szkole. Z jakim skutkiem to będzie to nie wiadomo na razie są pewne problemy. Myślę 

że sołtysi i radni z tamtych okręgów pomogą nam zbierzemy podpisy mieszkańców i zwrócimy 

się ponownie o uzyskanie tego gruntu. W tej chwili żąda się od nas zamiany gruntów. My nie 

mamy takich gruntów żeby przekazać na skarb państwa, które będą odpowiadały wartością bo 

jak wiecie sprzedawaliśmy wcześniej w tej chwili nie sprzedajemy tylko odkupujemy bo te 

grunta są nam potrzebne i musimy je zagospodarować. Wiemy co wcześniej było z tą sprzedażą 

za dużo zostało sprzedane i teraz Wójt nie chciałby wykrajać gruntów i przekazywać dla 

wojewody, aby później od niego wydzierżawiać te grunty. Zobaczymy jak to pójdzie, ale to już 

jest w kwestii pana starosty. Pan Wójt zwrócił się do rady o podjęcie uchwały. Podziękował.   
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W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.266.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada  2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Giby na rzecz Powiatu Sejneńskiego  

 

Do pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 
Pan Przewodniczący Rady Gminy Giby powiedział, iż Rada Gminy Giby widząc pracę i zasługi 

na rzecz gminy Pana Wójta postanowiła zrehabilitować to w postaci większego wynagrodzenia   

troszkę wyższego nie da się tego ukryć, ale to tylko i wyłącznie dlatego co mieszkańcy widzą i 

radni za jego pracę i zaangażowanie na rzecz gminy. Czy są uwagi zapytania do tej uchwały. 

Nikt nie wniósł uwag.  

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

 Pan Wójt podziękował stwierdził, że pobory jego są stosunkowo wysokie, ale widać efekty 

działania. Dziękuję, że Rada to docenia myśli, że mieszkańcy również to zauważają bo spotyka 

się z nimi czy też na ulicy czy też w miejscowościach gdzie wykonujemy szereg inwestycji. W 

tym roku na inwestycje zostało wydanych blisko 15 milionów złotych.    Pracujemy nawet jak 

jest zima pewne rzeczy robimy. Dziękuje jeszcze raz dla Rady. Staramy się realizujemy kolejne 

projekty, pracuje nad kolejnymi projektami na razie nie będą ujawnione bo są na etapie pisania 

wniosków. Mamy zabezpieczenie na 2 lub 3 lata żeby to zrealizować. Idziemy do przodu jeszcze 

raz Pan Wójt dziękuje za podjęcie tej uchwały.  

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.267.2021 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie 

wynagrodzenia Wójta 

 
Do pkt. 14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Giby do EUROPEJSKIEGO 

UGRUPOWANIA WSPÓŁPRACY TERYTORIALNEJ Pn. „Polsko- Litewski 

transgraniczny obszar funkcjonalny” z ograniczoną odpowiedzialnością. 
Pan Wójt zabrał głos w tej sprawie ta uchwała umożliwi nam pozyskanie jeszcze większych 

środków. Nasze moce przerobowe praktycznie są już na wyczerpaniu środków prawdopodobnie 

będziemy musieli się posiłkować kredytami w następnym roku i 2024 zaplanowane inwestycje 

są ogromne. Tutaj przy podjęciu tej uchwały otwieramy kolejną furtkę i kolejne drzwi tutaj są 

setki milionów euro do zdobycia nie tylko na naszą gminę ale na cały obszar. Stwarzamy jakby 

z innymi gminami ściany wschodniej powiatu sejneńskiego taki subregion żeby pozwolić 

sięgnąć po te środki.. To na razie jest w powijakach, ale ta uchwała powoli nam sięgnąć w 

przyszłości te środki mają być wyodrębnione jest to nasza inicjatywa i Stowarzyszenia 

Samorządu Ziemi Sejneńskiej. Opłacamy tutaj Pana który przygotowuje tą dokumentację ma 

ogromną wiedzę i doświadczenie w tym. Myślę, że będziemy mogli po to sięgnąć. Zobaczymy 

czy komisja europejska zrobi że te pieniądze będą  bezpośrednio do samorządów trafiać. Pan 
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Wójt na chwilę obecną nie wie i nie chce na przyszłość się wypowiadać. Myśli, że okaże to się 

niebawem., ale kolejne drzwi zostaną otwarte i zapewnia że gmina sięgnie po te środki jeżeli 

będzie taka możliwość.  

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.268.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie  
przystąpienia Gminy Giby do EUROPEJSKIEGO UGRUPOWANIA WSPÓŁPRACY 

TERYTORIALNEJ Pn. „Polsko- Litewski transgraniczny obszar funkcjonalny” z 

ograniczoną odpowiedzialnością. 

 
Do pkt. 15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub  zarządzającym  jest Gmina Giby oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków.  

 

W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 

wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.269.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie  

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  zarządzającym  jest 

Gmina Giby oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

 
Do pkt.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI.167.2021 Rady Gminy 

Giby z dnia 14 maja 2021r. w sprawie zapewnienia warunków osiedlenia się na terenie 

Gminy Giby rodziny repatriantów z Kazachstanu. 
Pan Wójt zabrał głos  w tej sprawie poinformował, iż już prawie jesteśmy gotowi do przyjęcia 

rodzin z Kazachstanu w budynku po byłej szkole w Karolinie>mieszkania są już praktycznie 

odebrane odbiór trwa. Mieszkania są piękne przygotowane o wysokim standardzie. Należy 

podjąć uchwałę o przyjęciu innej rodziny z racji tego że jednoosobowa rodzina tj. ten Pan 

zrezygnował z przyjazdu do Polski. Pan Wójt otrzymał informację od Pana który ma kontakt z 

tymi rodzinami, iż ta osoba zrezygnowała, ponieważ na temat Polski jest czarny pijar. U nas jest 

tak źle mamy  i taką biedę że niema co jeść nie mamy czym się grzać to jest tragedia. Taka 

propaganda jest wpierana na wschodzie i po prostu ten człowiek się wystraszył. Jedna rodzina 

przyjedzie 20 grudnia trzeba ją przywitać godnie. Pan wójt zwrócił się do sołtysów i radnych z 

tamtego okręgu żeby zająć się tą rodziną. My ze strony gminy zapewnimy im pełną lodówkę, 

wszystko będą mieć zapewnione. Przyjeżdżają na gotowe. Mieszkania naprawdę bardzo fajnie 

wyszły. Takie oficjalne przywitanie dla nich zrobimy. Teraz musimy wrzucić tą drugą rodzinę. 

Są to osoby chętne do pracy w gospodarstwach rolnych. Ten Pan jest chętny do pracy Pan Wójt 

na początku pomoże z ramienia gminy.  

 W głosowaniu jawnym za podjęciem w/w uchwały na ogólną liczbę obecnych 14 radnych udział 
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wzięło 14 radnych. 

Przebieg głosowania : „za”- 14 głosów (Andrejczyk Małgorzata Danuta, Bogdanowicz Jerzy,   

Bondzio Ryszard, Czarniewski Cezary Jan, Fiedorowicz Sebastian, Hościk Iwona Urszula,  

Jadeszko Mieczysław Jan, Jadeszko Piotr, Milewski Mieczysław, Miszkiel Piotr, Miszkiel 

Zenon, Motuk Tomasz, Sokołowski Mirosław ), „Wstrzymujących się”- 0 głosów, „Przeciw”- 0 

głosów. 

Zgodnie z wynikiem głosowania przewodniczący obrad stwierdził, że została podjęta: 

 

Uchwała Nr XXXV.270.2022 Rady Gminy Giby z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie 

zapewnienia warunków osiedlenia się na terenie Gminy Giby rodziny repatriantów  

z Kazachstanu.  

Do pkt. 17. Wolne wnioski.  

Pan Wójt poinformował odnośnie tej darowizny dla Powiatu sejneńskiego tj. na dowóz dzieci do 

szkół do tego autobusu dokładamy dla Starostwa kwotę dwa tysiące złotych. Starostwo 

zadeklarowało, iż dofinansuje w kwocie 10 tys. zł. na  dokończenie  oświetlenie w miejscowości 

Karolin od kościoła w kierunku  cmentarza. Pan Wójt zadeklarował, iż gmina Giby zobowiązała 

się na zamontowanie tego oświetlenia. Pan Wójt złożył podziękowania dla całego zarządu dla 

wszystkich radnych powiatowych w szczególności dla Pani Lucyny Fidrych, która 

zadeklarowała takie coś to współpracę i to się wykona. Czasu jest niewiele ale do końca roku 

damy radę to zrobić. Zostały podjęte działania żeby zamówić sprzęt zostaną zamontowane cztery 

latarnie. Tak więc z kościoła będzie można przejść bezpiecznie w kierunku cmentarza. Jeszcze 

raz Pan Wójt podziękował starostwu. Odbyło się również posiedzenie podlaskich izb rolniczych 

w naszej gminie w tej Sali 18 listopada 2022 roku. Pan Wójt podziękował, iż odbyło się takie 

spotkanie. Podziękowania złożył na ręce delegata PIR Pana Adama Urbańskiego tj. Sołtysa 

Głęboki Bród. Spotkanie było ciekawe dowiedzieliśmy się dużo rzeczy. Wydarzyła się przykra 

sytuacja w powiecie sejneńskim są karani rolnicy którzy od wielu prowadzą gospodarstwa rolne 

poprzez nie dopatrzenie rejestracji cieląt czy przy sprzedaży krów nie było to w odpowiednim 

terminie składane zapadają wyroki sądowe. Nasze stanowisko samorządowców z powiatu 

sejneńskiego na czele ze starostą było negatywne. Nie zostało to jednak uwzględnione. Z drugiej 

strony jednak nie ma nacisku na sąd. Sądy są wolne, ale można było ten czynnik społeczny wziąć 

pod uwagę. Pan Wójt osobiście potraktowałby to jako niska szkodliwość czynu. Ludzie, którzy 

nie dopatrzyli lub przeoczyli coś zostali potraktowani jak osoby które znęcają się nad 

zwierzętami. Padły pierwsze wyroki w zawieszeniu trzeba pomóc tym ludziom. Może jakiś apel 

społeczny. Zastanowimy się bo od każdej decyzji sądu można odwołać się. Porozmawiam z 

kolegami z innych gmina może napiszemy wyżej żeby jakaś reakcja padła. Można teraz 

wzruszać decyzje sądu i Wójt by w tym kierunku szedł i zobaczy jak to będzie trzeba tym 

ludziom pomóc. Podziękował.  

 
Do pkt. 18.  Sprawy Różne.  
 

Nikt nie zabrał głosu w sprawach różnych.  

 
Do pkt.19. Zamknięcie obrad. 
Po wyczerpaniu porządku przewodniczący obrad Cezary Jan Czarniewski zamknął obrady  

wypowiadając słowa: „Zamykam XXXV Obrady  Sesji Rady Gminy Giby.” 

 

 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczył   

         Przewodniczący Rady Gminy 

 

Dorota Radzewicz        Cezary Jan Czarniewski                        


